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Kunnanhallituksen kokouksessa jätettiin selvityspyyntöjä seuraavasti: 
 
Jäsen Markus Myllyniemi:  
Selvityspyyntö / Veikkolan Vartiontien kevyen liikenteen väylän 
turvallisuus: 
Tausta: Veikkolan koulun ja päiväkodin yhteyteen valmistui tänä vuonna 
Vartiontietä pitkin kulkeva kevyen liikenteen väylä, jonka tarkoitus oli 
varmistaa lasten ja nuorten turvallinen koulumatka. Kevyen liikenteen väylä 
päättyy kuitenkin nykyään suoraan runsaasti liikennöidylle liikenneväylälle 
sekä parkkipaikalle, eikä johda suoraan koululle. Mm. Veikkolan koti- ja 
kouluyhdistys on lähestynyt asiasta paikallisia päättäjiä kirjelmällä. Esitys: 
Kunnanhallitus pyytää kunnan yhdyskuntatekniikan palvelualuetta 
selvittämään, miten Vartiontien jalkakäytävän lopun liikenneturvallisuutta 
voitaisiin parantaa, ja miten lasten sekä nuorten turvallinen koulumatka 
voitaisiin varmistaa. 
 
Selvityspyyntöä kannattivat Piia Aallonharja, Anna Sahiluoma, Kim Åström 
ja Marjut Frantsi-Lankia. 
 
 
Jäsen Tony Björk: Selvityspyyntö koskien Keskustan pommisuojaa:
  
Pommisuojan katon läpi vuotaa kosteutta/vettä. Sen seurauksena kentän 
pallopeleistä voi tulla riskialttiita. Moni urheilusarja aloittaa kautensa 
lähiviikkoina, mm. käsipallon SM-sarja, ja on tärkeää, että pelikenttä on 
pelattavassa kunnossa. Hallitus pyytää kunnan toimitilapalveluja 
selvittämään, kuinka pommisuojan vuoto voidaan korjata. 
 
Selvityspyyntöä kannatti Piia Aallonharja 
 
 
Jäsen Anna Aintila: 
Onko hyvinvointikeskus otettu vastaan keskeneräisenä? Putkityöt näyttäisi 
olevan kesken. Onko nettiyhteyksiin tulossa parannuksia? 
 
 


